
Rada Miasta Wfocfawek

Protok6l nr 24l2O2O

XXIV Sesja w dniu 7 lipca 202A

Obrady rozpoczqto 7lipca 2O2Oo godz.09:00, a zakoficzono o godz.11,:29 tego samego dnia.

W posiedzeniu wziqto udzial22 czfonk6w,

Obecni:

1. Jacek Bulawa

2. Piotr Czarnecki

3. Janusz Dqbczyriski

4. Mariola Gawtowska

5. Andrzej Golqbieski

6. Krzysztof Grzqdziel

7. Joanna Hofman-Kupisz

8. Jarosfaw Hupalo

e.@
10. Piotr Kowal

11. Krzysztof Kowalski

12. Stanislaw Krzemieniewski

13. Zbigniew Lewandowski

14. Krystial++ge*ak

15. J6zef Mazierski

16. Wanda Muszalik

17. Arkadiusz Piasecki

18. Elibieta Rutkowska



19. Ewa Szczepariska

20. Malgorzata Szymafi ska

21. DanielTobjasz

22. Stanisfaw Wawrzonkoski

23. Katar=yna ZarQb.ka

24. Janusz Zi6tkowski

25. Piotr Zwolifiski

1. Sprawy organizacyjne:

a) otwarcie obrad

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Stanistaw Wawrzonkoski otworzyl obrady XXIV sesji Rady
Miasta Wtoctawek, witajqc Prezydenta Miasta dr Marka Wojtkowskiego, Zastqpc6w
Prezydenta Miasta w osobach Pani Domiceli Kopaczewskiej, Pani Barbary Moraczewskiej, a
tak2e zebranych na sali dyrektor6w Wydziat6w Urzqdu Miasta, przedstawicieli medi6w,
mieszkadc6w naszego miasta oraz radnych Rady Miasta Vlll kadencji uczestniczqcych w
obradach.

b) stwierdzenie quorum

Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodniczqcy Rady Miasta stwierdzif, 2e na stan 25
radnych na sali obrad zgromadzonych jest aktualnie - zgodnie z listq obecnoSci 2L radnych, a
zatem obrady sesyjne w dniu 7 lipca br. sq prawomocne.

Lista obecno6ci radnych podczas obrad XXIV sesji Rady Miasta stanowi zalqcznik do protokolu.

Nastqpnie o gfos poprosit radny Janusz Dqbczyriski, kt6ry poinformowal, i2 zmarl Franciszek
Sobieski, senator I kadencji z b. wojewddztwa wtoctawskiego, kandydat Komitetu
Obywatelskiego ,,SolidarnoSi", sekretarz Komisji Spraw Zagranicznych, czlonek Komisji
Gospodarki Narodowej. Od 1952 r. pracowaf w Zakladach Celulozowo-Papierniczych we
Wloclawku na stanowiskach gf6wnego energetyka i szefa Dzialu lnwestycji, Rozwoju i postqpu
Technicznego. W latach t954-70 pracowal tak2e jako nauczyciel wloclawskich szk6t. Byt
czfonkiem i dzialaczem stowarzyszefi naukowo-technicznych, kilka kadencji przewodniczyt
oddziatowi wtoctawskiego i cztonkiem Zarzqdu Gf6wnego Stowarzyszenia In2ynier6w i

Technik6w Przemyslu Papierniczego. W 1980 r. wstqpil do NSZZ,,Solidarnoj €', byl delegatem
naTlazd Regionu Kujaw iZiemi Dobrzyiskiej, przewodniczyt regionalnej komisji rewizyjnej.

R6wnie2 o umo2liwienie zabrania gtosu zwr6cil siq radny Piotr Kowal informujqc, i2 w wieku
101 lat zmart ptk dr Jan Czy2ewicz, 2ofnierz 1. dywizji piechoty im. Tadeusza Kosciuszki, kt6ry



przeszedl caly szlak bojowy - byl bowiem uczestnikiem bitwy pod Lenino, artylerzystq i

zdobywcq Berlina, odznaczony m.in. Krzy2em Walecznych. Po wojnie byl m.in. szefem Sztabu
Wojskowego we Wtoctawku. Ciqgle aktywnie uczestniczyt w uroczystoSciach zwiqzanych z

wojskiem, m.in. Dniem Sapera.

Na wniosek radnych Rada Miasta Wfocfawek minutq ciszy uczcila pamiqi zmartego ptk drJana
Czy2ewicza, 2otnierza 1. dywizji piechoty im. Tadeusza Ko6ciuszki oraz zmarfego senatora
Franciszka Sobieskiego.

c) przyjqcie protokofu z obrad XXlll sesji

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie w Biurze Rady Miasta oraz w Biuletynie
Informacji Publicznej Urzqdu Miasta udostqpniony byt do wglqdu protok6l z obrad XXlll sesji
Rady Miasta Wtoctawek Vlll kadencji, kt6ra odbyta siq w dniu 9 czerwca 2020 roku, z kt6rym
radni mogli siq zapoznac i wnie:ii ewentualne uwagi. Nie zgloszono uwag, poprawek i

uzupeln ien.

d) zmiany do porzqdku obrad XXIV sesji

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, i2 uwzglqdniajqc wniosek Prezydenta Miasta
proponuje rozszerzenie porzqdku w punkcie 12 o uchwalq w sprawie wyra2enia zgody na
przystqpienie Gminy Miasto Wtoclawek do realizacji Programu Ministerstwa Rodziny, Pracy i

Polityki Spofecznej "Opieka wytchnieniowa" - edycja 2020 wsp6lfinansowanego ze Srodk6w
Funduszu Solidarnoiciowego oraz w punkcie 13 o uchwatq w sprawie przyjqcia Sprawozdania
za okres 2018-2019 z realizacji "Strategii Rozwiqzywania Problem6w Spolecznych dla Miasta
Wloclawek na lata 20LG-ZO2O".

Przedmiotowe projekty uchwaf uzyskaly opiniq komisji statej, zatem zostat spelniony wym6g
5 55 Statutu Miasta.

Ponadto Przewodniczqcy Rady Miasta wni6st tak2e o rozszerzenie porzqdku obrad w punkcie
L4 o uchwatq w sprawie wniesienia skargi kasacyjnej do Naczelnego Sqdu Administracyjnego
od wyroku Wojew6dzkiego Sqdu Administracyjnego w Bydgoszczy z dnia 6 kwietnia 2O2O r.
sygn. akt llSA/Bd 7069/19. Jeieli Rada wyrazi zgodq w przerwie obrad sesyjnych zostanie
zwotane posiedzenie Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego, celem zaopiniowania
projektu.

Innych zmian nie zgloszono.

Glosowano w sprawie:

rozszerzenia porzqdku obrad XXIV sesji w punkcie 1.2 o uchwatq w sprawie wyraienia zgody
na przystqpienie Gminy Miasto Wloctawek do realizacji Programu Ministerstwa Rodziny, pracy
i Polityki Spofecznej "opieka wytchnieniowa" - edycja 2020 wspotfinansowanego ze jrodk6w
Funduszu SolidarnoSciowego.



Wvniki glosowania

ZA 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GTOSU: ]., NIEOBECNI: 4

Wvniki imienne:

zA (20)

Jacek Butawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dqbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Gotqbieski,
Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupato, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski,

Stanislaw Krzemieniewski, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik, El2bieta Rutkowska, Ewa

Szczepaf ska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanistaw Wawrzonkoski, Janusz

Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

BRAK GTOSU (1)

Arkadiusz Piasecki

NTEOBECNT (4)

Agnieszka Jura - Walczak, Zbigniew Lewandowski, Krystian tuczak, Katarzyna Zarqbska

Gfosowano w sprawie:

rozszerzenie porzqdku obrad XXIV sesji w punkcie 13 o uchwaiq w sprawie przyjqcia
Sprawozdania za okres 201.8-2019r. z realizacji "Strategii Rozwiqzywania Problem6w
Spolecznych dla Miasta Wtocfawek na lata 2Ot6-2O20".

Wyniki glosowania

ZA:20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GTOSU: 1, NIEOBECNI: 4

Wvniki imienne:

zA (2ol

Jacek Butawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dqbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golqbieski,
Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupato, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski,
Stanistaw Krzemieniewski, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik, El2bieta Rutkowska, Ewa
Szczepaiska, Matgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Janusz
Zidlkowski, Piotr Zwoli6ski

BRAK GTOSU (1)

Arkadiusz Piasecki

NTEOBECNt (4)



Agnieszka Jura - Walczak, Zbigniew Lewandowski, Krystian tuczak, Katarzyna Zarqbska

Glosowano w sprawie:

rozszerzenie porzqdku obrad XXIV sesji w punkcie 14 o projekt uchwaly w sprawie wniesienia
skargi kasacyjnej do Naczelnego Sqdu Administracyjnego od wyroku Wojew6dzkiego Sqdu
Administracyjnego w Bydgoszczy z dnia 06 kwietnia 2020r, Sygn. Akt ll SA/Bd 1069/19.

Wvniki glosowania

7A: t9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GTOSU: 2, NIEOBECNI: 4

Wvniki imienne:

zA (1e)

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dqbczyriski, Mariola Gawtowska, Andrzej Golqbieski,
Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski,
Stanislaw Krzemieniewski, Wanda Muszalik, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepaiska,
Mafgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Janusz Zi6lkowski, Piotr
Zwolinski

BRAK GLOSU (2)

J6zef Mazierski, Arkadiusz piasecki

NTEOBECNt (4)

Agnieszka Jura - Walczak, Zbigniew Lewandowski, Krystian tuczak, Katarzyna Zarqbska

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta przystqpit do realizacji
porzqdku obrad.

Ad.2
Informacja Prezydenta Miasta z dzialalnoici miasta w okresie miqdzysesyjnym

Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski przedstawit Radzie Miasta informacjq z dzialalno:ici
miasta w okresie miqdzysesyjnym, kt6ra obejmuje okres od dnia 9 czerwca br. czyli od
ostatniej sesji Rady Miasta do dnia 7 lipca br. i przedstawia siq nastqpujqco:

Prezydent Miasta przedstawil informacjq zwiqzanq z epidemiq koronawirusa, stwierd zajqc, i2
na chwilq obecnq w kwarantannie zbiorowej w obiekcie przy ul. Zytniej przebywa 6 os6b a
kwarantannq domowq na terenie miasta obiqtych jest okoto 40 os6b.
W okresie miqdzysesyjnym podpisano 3 umowy dotyczqce udzielenia zam6wienia
publicznego' 16 czerwca zawarto umowq z konsorcjum wloclawskich firm; GIRDER oraz
DRoGTOM na zadanie pod nazwq: ,,Budowa multimodalnego wqzta przesiadkowego w
miejscowoici Wloclawek w ramach zadania inwestycyjnego o nazwie Rozw6j
zr6wnowa2onego transportu zbiorowego poprzez poprawe efektywno(ci energetycznej,



wdro2enie technologii niskoemisyjnej we Wloclawku w ramach projektu BIT - CITY ll".
Wartoii umowy to prawie 8 milion6w 800 tysiqcy ztotych brutto. Na realizacjq prac

wykonawca ma 9 miesiqcy. 23 czerwca podpisano z Zakladem Rob6t Drogowo-Budowlanych
DROGBUD Michal Podralski umowQ na budowq ulicy Stromej. Warto6i zadania to ponad 760
tysiqcy zlotych brutto. Inwestycja powinna byi gotowa do kof ca pa2dziernika tego roku.
4 czerwca z Ministerstwa Infrastruktury wptynqta transza Srodk6w - ponad 2 miliony zlotych
- w ramach Funduszu Dr6g Samorzqdowych, stanowiqca czq5i refundacji koszt6w
poniesionych w zwiqzku z rozbudowq ulicy Grodzkiej. Na konto urzqdu wplynqla r6wnie2
transza w wysoko6ci prawie 710 tysiqcy zlotych, stanowiqca rozliczenie wniosku o pfatno6i dla
zadania ,,Rozw6j zr6wnowa2onego transportu zbiorowego poprzez poprawQ efektywnosci
energetycznej, wdra2anie technologii niskoemisyjnej we Wfoclawku w ramach projektu BIT -
CITY ll - etap ll", dofinansowanego z Regionalnego programu operacyjnego Wojew6dztwa
Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014 - 2020.
8 czerwca rozpoczqty siq egzaminy maturalne. W szkolach, dla kt6rych organem prowadzqcym
jest Gmina Miasto Wtoclawek do matury z przedmiot6w obowiqzkowych, tj. jqzyk polski,
matematyka i jqzyk obcy, przystqpilo okolo I t70 uczni6w. Ze wzglqdu na obostrzenia i

wytyczne sanitarne liczba sal egzaminacyjnych w szkolach wzrosta o prawie 30. Mimo
panujqcych w tym roku wyjqtkowych warunk6w egzaminy przebiegfy bez zakt6ceri.
24 czerwca w Zespole Szk6l Chemicznych odbylo siq uroczyste wreczenie Stypendi6w
Prezydenta Miasta dla uzdolnionych wloclawskich uczni6w. Stypendia otrzymalo 8 uczni6w ze

szk6t podstawowych i 6 ze szk6l ponadpodstawowych w wysokoici 15O0 zt dla ka2dego ucznia.
Tego samego dnia wrqczone zostaty nagrody laureatom X Lokalnej Edycji Samorzqdowego
Konkursu Nastolatkow,,OSmiu Wspaniatych". Uhonorowanych zostalo oimioro wolontariuszy
wraz z opiekunami.
Rozpoczyna siq realizacja regionalnego programu polityki zdrowotnej w zakresie szczepie6
ochronnych przeciwko pneumokokom dla os6b powy2ej 65 roku 2ycia, kt6re leczq siq z
przewleklego nie2ytu oskrzeli i astmy oskrzelowej. Realizatorami programu wybranymi w
otwartym konkursie ofert sq: Miejski Zesp6t Opieki Zdrowotnej oraz Zesp6t Przychodni
Specjalistycznych. Do 31. grudnia br. zaplanowano zaszczepienie 150 os6b. Udziat finansowy
Miasta w tym przedsiqwziqciu wyniesie 22 500 zl.
Wydziat Sportu i Turystyki przygotowuje kolejne umowy na dofinansowanie zadari z zakresu
kultury fizycznei, w tym na organizacjq imprez sportowo - rekreacyjnych. Dofinansowanie
otrzymajq tak2e organizatorzy wydarzeri odbywajqcych siq w wakacje. W5r6d tegorocznych
przedsiqwziqi jest m.in. kolejna edycja zajqi dopofudniowych dla dzieci i mlodzie2y pod nazwq
,,Wakacje z pasiq", kt6rych organizatorem ponownie bqdzie Lekkoatletyczny Klub Sportowy
Vectra. Zajqcia bqdq siq odbywai od L3 lipca do 7 sierpnia 2020 roku, od poniedzialku do
piqtku, w godzinach 9:00- !2:30, w ramach 4 turnus6w adresowanych tqcznie do 240 dzieci w
wieku 8- 1.5 lat. Jest to oczywi6cie jedna z propozycji wakacyjnych dla dzieci. Du2o wiqcej na
ten temat na stronie www.wloclawek.pl w zakladce,,wakacje w miescie".

Po zakoriczonym wystqpieniu Prezydenta Miasta, Przewodniczqcy Rady Miasta otworzyf
dyskusjq nad przedstawionq informacjq zwracajqc jednoczeSnie uwagq, aby pytania radnych
nie odbiegaty od zagadnief przedstawionych przez Pana Prezydenta i dotyczyty
przedstawionej informacji z dziatalnosci miasta w okresie miqdzysesyjnym.

W dvskusii wzieli udziaf:
- radny Janusz Dqbczyriski,



- radny J6zef Mazierski,
- radny Krzysztof Kowalski,
- radny Piotr Czarnecki,
- Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski

Ad.3
Uchwala zmieniajqca uchwafQ w sprawie uchwalenia budietu miasta Wloclawek na 2020
rok wraz z autopoprawkq.

Ad.4
Uchwala zmieniajqca uchwalq w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na

lata 2020-2030 wraz z autopoprawkq.

Wprowadzenia do zagadnieri finansowych zawartych w ww. projektach uchwat dokonala Pani

Honorata Baranowska Skarbnik Miasta, omawiajqc lqcznie obydwa punkty dotyczqce zmian w
bud2ecie miasta oraz zmian w wieloletniej prognozie finansowej wraz z wprowadzonymi
autopoprawkami.

Nastqpnie przedstawione zostaty opinie komisji rozpatrujqcej ww. zagadnienia.

Opinie Komisii statei Radv Miasta

Uchwatq zmieniajqcq uchwalq w sprawie uchwalenia bud2etu miasta Wloclawek na 2020 rok
rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Bud2etu, Rozwoju i Promocji Miasta. Opiniq
w tej sprawie przedstawil Zastqpca Przewodniczqcej Komisji radny Krzysztof Grzqdziel.

Tak2e uchwalq zmieniajqcq uchwalq w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej
na lata 2020-2030 rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowata Komisja Bud2etu, Rozwoju i

Promocji Miasta. Opiniq w tej sprawie przedstawil r6wnie2 Zastqpca Przewodniczqcej Komisji
rad ny Krzysztof Grzqdziel.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, ie otwiera
dyskusjq nad ww. zagadnieniami.

Wobec braku zgloszef do udziatu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
gtosowanie ww. projekty uchwat,

Glosowano w sprawie:

Uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie uchwalenia bud2etu miasta Wfoclawek na 2020 rok
wraz z autopoprawkq.

Wvniki gfosowania

7A:19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GTOSU: 2, NIEOBECNt: 4

Wvniki imienne:



zA (1e)

Jacek Bufawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dqbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golqbieski,
Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski,
Stanistaw Krzemieniewski, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik, El2bieta Rutkowska, Ewa

Szczepafska, Matgorzata Szymariska, Stanistaw Wawrzonkoski, Janusz Zi6tkowski, Piotr
Zwolifrski

BRAK GTOSU (2)

Arkadiusz Piasecki, Daniel Tobjasz

NTEOBECNt (4)

Agnieszka Jura - Walczak, Zbigniew Lewandowski, Krystian Luczak, Katarzyna Zarqbska

Po zakoriczeniu procedury gtosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwata zostata podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly zmieniajqcej uchwatq w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na
lata 2020-2030 wraz z autopoprawkq.

Wvniki gfosowania

ZA: L5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE St[: 5, BRAK GTOSU: 1, NtEOBECNt: 4

Wvniki imienne:

zA (1s)

Jacek Bulawa, Mariola Gawfowska, Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw
Hupalo, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Wanda Muszalik, El2bieta Rutkowska, Ewa
Szczepaiska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanistaw Wawrzonkoski, Janusz
Zi6lkowski, Piotr Zwoli6ski

WSTRZYMUJE StE (s)

Piotr Czarnecki, Janusz Dqbczyriski, Andrzej Gotqbieski, Stanislaw Krzemieniewski, J6zef
Mazierski

BRAK GTOSU (1)

Arkadiusz Piasecki

NTEOBECNt (4)



Agnieszka Jura - Walczak, Zbigniew Lewandowski, Krystian tuczak, Katarzyna Zarqbska

Po zakodczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego gtosowania uchwafa zostata podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmien iu.

Ad. 5
Uchwala w sprawie przyznania w roku 2O2O dotacji na prace konserwatorskie,
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytk6w lub
znajdujqcym siq w gminnej ewidencji zabytk6w.

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwaty
dokonata Pani Jolanta Stariczak-Bromirska Dyrektor Wydzialu Urbanistyki i Architektury.

Nastqpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatrujqcej ww. zagadnienie.

Opinia Komisii stafei Radv Miasta

Projekt uchwaly rozpatrzyta oraz pozytywnie zaopiniowafa Komisja Rewitalizacji. Opiniq
przedstawit Zastqpca Przewodniczqcej Komisji radny Stanistaw Krzemieniewski.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczqcy
dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial:
- radna Joanna Hofman-Kupisz
- radny Zbigniew Lewandowski

Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera

Po wyczerpaniu zgloszeri do udziatu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod
glosowanie procedowany projekt uchwaly.

Gfosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie przyznania w roku 2020 dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie
lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytk6w lub znajdujqcym siq w
gmin nej ewidencji zabytk6w.

Wvniki gfosowania

ZA:2t, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE St[: 1., BRAK GTOSU: 0, NIEOBECNt: 3

Wvniki imienne:

zA (2tl

Jacek Butawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dqbczyriski, Mariola Gawfowska, Andrzej Gotqbieski,
Krzysztof Grzqdziel, Jarosfaw Hupato, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanistaw
Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz piasecki,



El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Matgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanistaw
Wawrzonkoski, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

WSTRZYMUJE StE (1)

Joanna Hofman-Kupisz

NTEOBECNt (3)

Agnieszka Jura - Walczak, Krystian Luczak, Katarzyna Zarqbska

Po zakofczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e w
rezultacie przeprowadzonego gtosowania uchwala zostala podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.5
Uchwala zmieniajqca uchwafq w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szk6f
ponadpodstawowych oraz szk6f specjalnych na terenie Miasta Wfoclawek.

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwaly
dokonata Pani Agnieszka Bialopiotrowicz.

Nastqpnie przedstawiona zostata opinia komisji rozpatrujqcej ww. zagadnienie.

Opinia Komisii statei Radv Miasta

Projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowata Komisja Edukacji Rady Miasta.
Opiniq w tej sprawie przedstawita Przewodniczqca Komisji radna Wanda Muszalik.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie otwiera
dyskusjq nad ww, zagadnieniem.

Wobec braku zgtoszeri do udziatu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod
gfosowanie ww. projekt uchwaty.

Gfosowano w sprawie:

Uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szk6f
ponadpodstawowych oraz szk6t specjalnych na terenie Miasta Wlocfawek.

Wvniki giosowania

ZA:21, PRZECTW: 0, WSTRZYMUJE St[: 0, BRAK GTOSU: ]., NtEOBECNt: 3

Wvniki imienne:

zA (2t)
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Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dqbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Gotqbieski,
Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupato, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski,
Stanisfaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik, El2bieta
Rutkowska, Ewa Szczepaf ska, Malgorzata Szymaiska, Daniel Tobjasz, Stanistaw
Wawrzonkoski, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwolifiski

BRAK GLOSU (1)

Arkadiusz Piasecki

NTEOBECNT (3)

Agnieszka Jura - Walczak, Krystian t"uczak, Katarzyna Zarqbska

Po zakodczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwata zostata podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu,

Ad.7
Uchwafa w sprawie ustalenia wysoko6ci opfat za korzystanie z miejsc noclegowych w
Zespole Plac6wek nr 1 - Szkolnym Schronisku Mtodzieiowym we Wlocfawku, ul.
Mechanik6w 1.

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwaly
dokonata Pani Agnieszka Bialopiotrowicz.

Nastqpnie przedstawiona zostata opinia komisji rozpatrujqcej ww. zagadnienie.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta

Projekt uchwaty rozpatrzyta oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Edukacji Rady Miasta.
Opiniq w tej sprawie przedstawita Przewodniczqca Komisji radna Wanda Muszalik.

Po przedstawieniu opinii Komisji PrzewodniczEcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udziaf:
- radny Jacek Bufawa,
- radny Andrzej Golqbieski,
- Dyrektor Wydzialu Edukacji Agnieszka Biatopiotrowicz

Po wyczerpaniu zgtoszeri do udziafu dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod
glosowanie ww. projekt uchwaly.

Gfosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie ustalenia wysokoSci optat za korzystanie z miejsc noclegowych w Zespole
Plac6wek nr L - Szkolnym Schronisku Mlodzie2owym we Wloclawku, ul. Mechanik6w 1.
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Wvniki glosowania

7A: !2, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJE 5l[: 0, BRAK GI-OSU: 2, NIEOBECNI: 3

Wvniki imienne:

7A (r2\

Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarostaw Hupalo, Piotr Kowal, Wanda Muszalik,
Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata Szymaiska, Daniel Tobjasz, Stanislaw
Wawrzonkoski, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoli6ski

PRZECtw (8)

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dqbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golqbieski,
Krzysztof Kowalski, Stanisfaw Krzemieniewski, Jozef Mazierski

BRAK GTOSU (2)

Zbigniew Lewandowski, Arkadiusz Piasecki

NtEOBECNt (3)

Agnieszka Jura - Walczak, Krystian Luczak, Katarzyna Zarqbska

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego gtosowania uchwala zostata podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.8
Uchwafa w sprawie okreSlenia Srednich cen jednostek paliwa w MieScie Wloclawek na rok
szkolny 2O2O/202L.

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwaly
dokonafa Pani Agnieszka Biafopiotrowicz.

Nastqpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatrujqcej ww. zagadnienie.

Opinia Komisii statei Radv Miasta

Projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowata Komisja Edukacji Rady Miasta.
Opiniq w tej sprawie przedstawila Przewodniczqca Komisji radna Wanda Muszalik.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie otwiera
dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgtoszeri do udziatu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddaf pod
glosowanie ww, projekt uchwaly,
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Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie okre6lenia Srednich cen jednostek paliwa w Mie5cie Wloclawek na rok
szkolny 2020/202I.

Wvniki glosowania

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIQ: 0, BRAK GTOSU: 3, NIEOBECNI: 3

Wvniki imienne:

zA (1e)

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dqbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Gofqbieski,
Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Piotr Kowal, Stanislaw
Krzemieniewski, Jozef Mazierski, Wanda Muszalik, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepanska,

Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Janusz Zi6tkowski, Piotr
Zwoliriski

BRAK GTOSU (3)

Krzysztof Kowalski, Zbigniew Lewandowski, Arkadiusz Piasecki

NTEOBECNT (3)

Agnieszka Jura - Walczak, Krystian Luczak, Katarzyna Zarqbska

Po zakoiczeniu procedury glosowania PrzewodniczEcy Rady Miasta poinformowaf, 2e w
rezultacie przeprowadzonego gtosowania uchwala zostata podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.9
Uchwafa w sprawie zasad i trybu korzystania z Wfoclawskiego Inkubatora lnnowacji i

Przedsiqbiorczo5ci we Wlocfawku.

Ad. 10

Uchwala w sprawie ustalenia wysokoici opfat za korzystanie z pomieszczeri uiytkowych
znajdujqcych siq we Wlocfawskim Inkubatorze Innowacji i Przedsiqbiorczoici.

Przedmiotowe projekty uchwaf przedstawila Pani Anna Pakulska Kierownik Centrum Obslugi
Inwestora.

Nastqpnie przedstawione zostaly opinie komisji rozpatrujqcej ww. zagadnienie.

Opinie Komisii stalei Radv Miasta
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Projekt uchwaly w sprawie zasad i trybu korzystania z Wloclawskiego Inkubatora Innowacji i

Przedsiqbiorczoici we Wloctawku rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowata Komisja Bud2etu,
Rozwoju i Promocji Miasta. Rady Miasta. Opiniq w tej sprawie przedstawil Zastqpca
Przewodniczqcej Komisji radny Krzysztof Grzqdziel.

Takze projekt uchwaly w sprawie ustalenia wysoko5ci oplat za korzystanie z pomieszczef
u2ytkowych znajdujqcych siq we Wtoctawskim Inkubatorze Innowacji i Przedsiqbiorczo5ci
Wloctawku rozpatrzyta oraz pozytywnie zaopiniowafa Komisja Bud2etu, Rozwoju i Promocji
Miasta. Rady Miasta. Opiniq w tej sprawie przedstawil Zastqpca Przewodniczqcej Komisji
radny Krzysztof Grzqdziel.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjq nad ww. zagadnieniami.

W dvskusii wzieli udzial:
- radny Janusz Dqbczyriski
- Kierownik Centrum Obstugi Inwestora Anna Pakulska

Po wyczerpaniu zgtoszef do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekty uchwat.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie zasad i trybu korzystania z Wtocfawskiego Inkubatora Innowacji i

Przedsiqbiorczo(ci we Wtoclawku.

Wvniki gfosowania

7A:20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GTOSU: 2, NIEOBECNI: 3

Wvniki imienne:

zA (20)

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dqbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Gotqbieski,
Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanistaw
Krzemieniewski, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska,
Ewa Szczepanska, Matgorzata Szymafska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Janusz
Zi6lkowski, Piotr Zwoli6ski

BRAK GLOSU (2)

Jaroslaw Hupalo, Zbigniew Lewandowski

NtEOBECNt (3)

Agnieszka Jura - Walczak, Krystian Luczak, Katarzyna Zarqbska
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Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostata podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Glosowano w sprawie:

Uchwaty w sprawie ustalenia wysokoSci opfat za korzystanie z pomieszczefi u2ytkowych
znajdujqcych siq we Wloctawskim Inkubatorze Innowacji i PrzedsigbiorczoSci.

Wvniki glosowania

ZA:20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GTOSU: 2, NIEOBECNI: 3

Wvniki imienne:

7A (20)

Jacek Butawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dqbczyriski, Mariola Gawtowska, Andrzej Gotqbieski,
Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisfaw
Krzemieniewski, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska,
Ewa Szczepariska, Matgorzata Szymadska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Janusz
Zi6tkowski, Piotr Zwoli6ski

BRAK GTOSU (2)

Jarosfaw Hupalo, Zbigniew Lewandowski

NTEOBECNt (3)

Agnieszka iura - Walczak, Krystian tuczak, Katarzyna Zarqbska

Po zakoriczeniu procedury gtosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego gtosowania uchwala zostata podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.11
Uchwala w sprawie zasad Wfoclawskiego Budietu Obywatelskiego.

Wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwaty dokonala Pani Angelika Wyrqbkiewicz
Dyrektor Wydziatu Kultury, Promocji i Komunikacji Spolecznej.

Nastqpnie przedstawiona zostafa opinia komisji rozpatrujqcej ww. zagadnienie.

Opinia Komisii stafei Radv Miasta

Projekt uchwaty rozpatrzyia oraz pozytywnie zaopiniowata Komisja Bud2etu, Rozwoju i

Promocji Miasta. Opiniq w tej sprawie przedstawil Zastqpca Przewodniczqcej Komisji radny
Krzysztof Grzqdziel.
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Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial:
-radny Janusz Dqbczyriski,
- Dyrektor Wydzialu Kultury, Promocji i Komunikacji Spotecznej Angelika Wyrqbkiewicz,
- radny Krzysztof Kowalski,
- radny Stanisiaw Wawrzonkoski Przewodniczqcy Rady Miasta,
- Dyrektor Wydzialu Kultury, Promocji i Komunikacji Spotecznej Angelika Wyrqbkiewicz.

Po wyczerpaniu zgtoszeri do udziatu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekt uchwaly

Glosowano w sprawie:

Uchwaty w sprawie zasad Wloclawskiego Bud2etu Obywatelskiego.

Wvniki glosowania

7A: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIQ: 7, BRAK GTOSU: 2, NIEOBECNI: 3

Wvniki imienne:

zA (13)

Jacek Bulawa, Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarostaw Hupato, Piotr Kowal,
Arkadiusz Piasecki, Elibieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata Szymariska, Daniel
Tobjasz, Stanistaw Wawrzonkoski, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwolifiski

WSTRZYMUJE SrE (7)

Piotr Czarnecki, Janusz Dqbczyfski, Mariola Gawfowska, Andrzej Gotgbieski, Krzysztof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, J6zef Mazierski

BRAK GTOSU (2)

Zbigniew Lewandowski, Wanda Muszalik

NTEOBECNI (3)

Agnieszka Jura - Walczak, Krystian t-uczak, Katarzyna Zarqbska

Po zakodczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e w
rezultacie przeprowadzonego gfosowania uchwala zostata podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.
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Ad.12
Uchwala w sprawie wyraienia zgody na przystapienie Gminy Miasto Wloclawek do realizacji
Programu Ministerstwa Rodziny, Pracy i Polityki Spolecznej "Opieka wytchnieniowa" -

edycja 2020 wsp6tfinansowanego ze Srodk6w Funduszu Solidarnoiciowego.

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonat Pan Piotr Grudzifski Dyrektor
Miejskiego OSrodka Pomocy Rodzinie we Wloclawku.

Nastqpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatrujqcej ww. zagadnienie.

Opinia komisii stalei Radv Miasta

Projekt Uchwaty w sprawie wyra2enia zgody na przystqpienie Gminy Miasto Wloctawek do
realizacji Programu Ministerstwa Rodziny, Pracy i Polityki Spolecznej "Opieka wytchnieniowa"
- edycja 2020 wspotfinansowanego ze 6rodk6w Funduszu Solidarno5ciowego rozpatrzyla oraz
jednomySlnie pozytywnie zaopiniowala Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki Spolecznej. Opiniq
w tej sprawie przedstawila Przewodniczqca Komisji radna Ewa Szczepaf ska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie otwiera
dyskusjq nad ww, zagadnieniem.

Wobec braku zgtoszeri do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
gtosowanie ww. projekt uchwaty.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie wyra2enia zgody na przystEpienie Gminy Miasto Wloctawek do realizacji
Programu Ministerstwa Rodziny, Pracy i Polityki Spolecznej "Opieka wytchnieniowa" - edycja
2020 wsp6lfinansowanego ze Srodk6w Funduszu Solidarno6ciowego.

Wvniki siosowania

ZA:27, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GTOSU: 1, NIEOBECNI: 3

Wvniki imienne:

zA (2rl

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dqbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golqbieski,
Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupato, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski,
Stanistaw Krzemieniewski, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta
Rutkowska, Ewa Szczepa6ska, Matgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanisfaw
Wawrzonkoski, Janusz Zi6lkowski, piotr Zwolidski

BRAK GLOSU (1)

Zbigniew Lewandowski
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NtEOBECNt (3)

Agnieszka Jura - Walczak, Krystian Luczak, Katarzyna Zarqbska

Po zakofczeniu procedury gtosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e w
rezultacie przeprowadzonego gtosowania uchwata zostata podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.13
Uchwala w sprawie przyjqcia Sprawozdania za okres 2018-2019 z realizacji "strategii
Rozwiqzywania Problem6w Spofecznych dla Miasta Wfoclawek na lata 2015-2020".

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonal Pan Piotr Grudzifiski Dyrektor
Miejskiego O6rodka Pomocy Rodzinie we Wloclawku.

Nastgpnie przedstawiona zostata opinia komisji rozpatrujqcej ww, zagadnienie.

Opinia komisii statei Radv Miasta

Projekt uchwaty w sprawie przyjqcia Sprawozdania za okres 2018-20L9 z realizacji "Strategii
Rozwiqzywania Problem6w Spolecznych dla Miasta Wloclawek na lata 2Ot6-202O" rozpatrzyla
oraz jednomy5lnie pozytywnie zaopiniowafa Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki Spotecznej.
Opiniq w tej sprawie przedstawita Przewodniczqca Komisji radna Ewa Szczepariska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgtoszeri do udziatu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
gfosowanie ww. projekt uchwaly.

Gfosowano w gprawle:.

Uchwaiy w sprawie przyjqcia Sprawozdania za okres 2018-2019 z realizacji "Strategii
Rozwiqzywania Problem6w Spolecznvch dla Miasta Wtoclawek na lata 20t6-2020".

Wvniki glosowania

7A:20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Sl[:0, BRAK GTOSU: 2, NtEOBECNt:3

Wvniki imienne:

zA (2ol

Jacek Butawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dqbczyriski, Mariola Gawtowska, Andrzej Gotqbieski,
Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosfaw Hupafo, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski,
Stanislaw Krzemieniewski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa
Szczepaf ska, Mafgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanistaw Wawrzonkoski, Janusz
Zi6tkowski, Piotr Zwolihski
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BRAK GTOSU (2)

Zbigniew Lewandowski, J6zef Mazierski

NTEOBECNT (3)

Agnieszka Jura - Walczak, Krystian tuczak, Katarzyna Zarqbska

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego gtosowania uchwata zostata podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta ogtosil 20 minutowE przerwq w obradach sesyjnych,

w celu odbycia posiedzenia przez Komisjq Porzqdku Prawnego i Publicznego.

Przerwa w obrodach sesyjnych.

Wznowienie obrod po przerwie.

Ad.14
Uchwala w sprawie wniesienia skargi kasacyjnej do Naczelnego Sqdu Administracyjnego od
wyroku Wojew6dzkiego Sqdu Administracyjnego w Bydgoszczy z dnia 05 kwietnia 2O2Or.

Sygn.akt ll SA/Bd 1069/19.

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonat Przewodniczqcy Rady Miasta

Stanislaw Wawrzonkoski informujqc, iz Wojew6dzki Sqd Administracyjny w Bydgoszczy

wyrokiem z dnia 6 kwietnia 2020 r. sygn. akt ll SA/Bd IO69/L9 stwierdzit niewa2noii uchwaly
Nr Xlll/135120L9 Rady Miasta Wtoctawek z dnia 27 sierpnia 2Ot9 r. w sprawie odmowy
wyra2enia zgody na rozwiqzanie umowy o prace z radnym Rady Miasta Wfoclawek. Rada

Miasta Wloclawek nie zgadza siq z powy2szym wyrokiem, w zwiqzku z tym zasadnym jest

wniesienie skargi kasacyjnej do Naczelnego Sqdu Administracyjnego. Niezbqdnym jest zatem
podjqcie przedlo2onej uchwaly.

Nastqpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatrujqcej ww. zagadnienie.

Opinia komisii stalei Radv Miasta

Projekt uchwaly w sprawie wniesienia skargi kasacyjnej do Naczelnego Sqdu

Administracyjnego od wyroku Wojew6dzkiego Sqdu Administracyjnego w Bydgoszczy z dnia

06 kwietnia 2020r. Sygn. akt ll SA/Bd IO69/L9 rozpatrzyfa oraz pozytywnie zaopiniowala
Komisja Porzqdku Prawnego i Publicznego. Opiniq w tej sprawie przedstawila Zastqpca

Przewodn iczEcego Kom isj i rad n a M a riola Gawtowska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszef do udziatu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekt uchwaty.
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W dvskusii wzieli udzial:
- radny Zbigniew Lewandowski
- Przewodniczqcy Rady Miasta Stanislaw Wawrzonkoski

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie wniesienia skargi kasacyjnej do Naczelnego Sqdu Administracyjnego od
wyroku Wojew6dzkiego Sqdu Administracyjnego w Bydgoszczy z dnia 05 kwietnia 2020r. Sygn.
akt ll SA/Bd 1069/19.

Wvniki glosowania

ZA:7L, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GTOSU: ]., NIEOBECNI: 3

A. Wvniki imienne:

zA (21)

Jacek Butawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dqbczyriski, Mariola Gawtowska, Andrzej Gotqbieski,
Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski,
Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik, El2bieta
Rutkowska, Ewa Szczepaiska, Malgorzata Szymaf ska, Daniel Tobjasz, Stanistaw
Wawrzonkoski, Janusz Zi6tkowski, Piotr Zwolifiski

BRAK GLOSU (1)

Arkadiusz Piasecki

NtEOBECNt (3)

Agnieszka Jura - Walczak, Krystian Luczak, Katarzyna Zarqbska

Po zakonczeniu procedury gtosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e w
rezultacie przeprowadzonego gtosowania uchwala nie zostata podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.15
Interpelacje, wnioski i zapytania radnych.

Interpelacie do Prezvdenta Miasta podczas obrad XXIV sesii Radv Miasta skierowali:

- radny Piotr Czarnecki

- radny Janusz Dqbczyriski,
- radna Mariola Gawtowska,
- radny Andrzej Gotqbieski,
- radny Jarostaw Hupalo,
- radny Stanistaw Krzemieniewski,
- radny Zbigniew Lewandowski
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- radny J6zef Mazierski,
- radny Arkadiusz Piasecki.

Ad.16
Informacje i komunikaty.

W tym punkcie porzqdku obrad Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, i2 od miesiqca
sierpnia br. Radni Rady Miasta Wloclawek wznawiajq przyjqcia interesant6w w ramach
dyiur6w, ktore odbywai siq bqdq w siedzibie Rady a tak2e w Kawiarni Obywatelskiej

,,Sr6dmieicie Cafe". Harmonogram dy2ur6w zostal przeslany Paristwu Radnym oraz
zamieszczony jest w Biuletynie Informacji Publicznej.

Ad.17
Zamkniqcie obrad

Wobec zrealizowania porzqdku posiedzenia, Przewodniczqcy Rady Miasta radny Stanisfaw
Wawrzonkoski zakoiczyt obrady XXIV sesji Rady Miasta Wloctawek, kt6re odbyty siq w dniu
7 lipca 2020 roku.

r,L,

radny Stanisfaw Wawarzonkoski

PrzewodniczEcy

Przygotowal(a): Jolanta Sktadanowska

Miasta

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl
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